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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Be fognak zárni a magas energiaköltségek miatt a 
sportlétesítmények?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  infostart.hu  portálon  megjelent  „Bezárt  egy  balatoni  uszoda  a  magas  energiaköltségek
miatt„ című cikk előrevetítheti a sportlétesítmények jövőbeni lehetőségeit:

„Kedves vendégeink! Tájékoztatjuk önöket, hogy a Balatonboglár Város Önkormányzat képviselő-
testületének 2022. augusztus 17-én hozott rendelete értelmében, 2022. augusztus 20-tól az uszoda
határozatlan ideig zárva tart! Megértésüket tisztelettel köszönjük!” – olvasható a balatonboglári
Urányi János Sport és Szabadidő Központ honlapján, amit a Termal Online szúrt ki.

Mészáros  Miklós  polgármester  Balatonboglár  Facebook-oldalán  –  múlt  szerdán  –  közzétett
videójában (4:15-től) részletesen is beszélt a döntés okairól. A település első emberének elmondása
szerint a megugró energiaárak miatt kellet az uszoda gyors bezárásáról dönteni. A kettő együtt azt
jelenti, hogy több mint 100 millió forintot kellett volna pótlólagosan a létesítmény üzemeltetésére
költeniük – ismertette. 

Szerinte ez megoldható lett volna az ingatlanadó 50 százalékos emelésével, viszont a képviselők úgy
döntöttek,  hogy  ezt  nem  terhelnék  a  lakosságra.  Másképpen  viszont  nem  tud  ekkora  összeget
előteremteni Balatonboglár.”

 

Kérdezem Önt:

Be fognak zárni a magas energiaköltségek miatt a sportlétesítmények?



 
 

Budapest, 2022. augusztus 28.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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